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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért hagyják veszteségesen működni a Nemzeti 
Színházat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Friss adatok szerint a 2 milliárd forintnyi  támogatással  rendelkező Nemzeti  Színház 150 millió
forintos  veszteséggel zárta  az elmúlt  évet.  Miközben az intézmény igazgatója korábban kiállt  a
kulturális TAO felszámolása mellett, ennek pótlása miatt létrehozott alapból viszont 400 millió jut
az intézménynek. A jegybevételek ennek ellenére siralmasan alakultak, tavaly 100 milliós bevétel
származott csak ebből, ami 15 millió forinttal kevesebb a 2017-es bevételnél és a nagyszínpadon
csak a jegyek felét sikerült értékesíteni, a többit főleg ingyenjegyes diákokkal töltötték fel.

Kérem Miniszter Urat, válaszoljon a következő kérdésekre:

Milyen változásokat terveznek a színházzal kapcsolatban, annak érdekében hogy az ne működjön
tovább veszteségesen?

Miért kap 400 illiós támogatást az intézmény a TAO helyett létrehozott alapból, ha az veszteségesen
működik és a nézők láthatóan nem mutatnak különösebb érdeklődést az előadásokra?

Miért nem kapnak ekkora támogatást azok a színházak és társulatok, amelyek sikeresen, veszteség
nélkül működnek?


